

# GENTLE 公司簡介

加棟實業有限公司成立於西元1988年，  
專業發展於空壓領域相關機器與配件，  
並研發自有品牌GENTLE空壓接頭與周邊產品。

我們的產品堅持Made in Taiwan，  
主打Low Cost且高CP值；  
不斷精進技術與創新思想，  
致力為客戶提供各式最佳解決方案。

Gato Corporation was established in 1988,  
with a professional specialization in the development  
of machines and accessories related  
to the field of pneumatic system.

We also develop our own  
series of air fittings under the brand,  
GENTLE. With many years of practical  
experience and a commitment to  
continuously developing new technologies;

We provide low cost,  
high CP value pneumatic fittings that are Made in  
Taiwan and capable of solving all our customer's needs.



**加棟實業有限公司**

**GATO CORPORATION**

台南市東區裕農路825號  
No.825, Yunong Road, Tainan City

E-mail : gentle@gentle.com.tw

TEL : (06)2383300 FAX : (06)2383287

WWW.GENTLE.COM.TW

# GENTLE

**GATO CORPORATION**



LOW COST





## 標準型單向節流閥 Standard Type Speed Controllers

※氣壓缸及旋轉氣壓缸速度調整用接頭。  
 ※流量特性穩定，低流量及微量調整容易。  
 ※多種型式尺寸可供選擇，流線造型使用方便。  
 ※快速連接，快速解除，可重複使用。

- Adjust the operational speed of pneumatic cylinders and pneumatic rotary actuators.
- Flow stability, easy fine adjustment at low flow ranges.
- Available in three types (elbow, straight, and union straight); the sleek design allows easy handling and use.
- Quick attach and quick removal; reusable.



## 迷你型單向節流閥 Mini Type Speed Controllers

※氣壓缸及旋轉氣壓缸速度調整用接頭。  
 ※流量特性穩定，低流量及微量調整容易。  
 ※多種型式尺寸可供選擇，流線造型使用方便。  
 ※快速連接，快速解除，可重複使用。

- Adjust the operational speed of pneumatic cylinders and pneumatic rotary actuators.
- Flow stability, easy fine adjustment at low flow ranges.
- Available in two types (elbow, and straight); the sleek design allows easy handling and use.
- Quick attach and quick removal; reusable.



## 標準型快速繼手 Standard Type Quick Fittings

※35種型式和269種規格，尺寸由小型、中型到大型，提供設計者多變化的組合及配置。  
 ※快速連接及快速解除機構。  
 ※尼龍管及PU管皆可共用，螺紋部分密封劑塗佈標準化和多樣化的外觀尺寸，在使用上更為方便。

- 35 types and 269 specifications, sizes range from miniature to medium to large, allows various ways of assembly and layouts.
- Quick attach and removal systems.
- Compatibility for both nylon and polyurethane tubes; standard sealant applied between threaded parts; easier use through large variety of types and sizes.



## 迷你型快速繼手 Mini Type Quick Fittings

※小型化快速繼手，有效利用空間及節省距離，比一般傳統繼手體積小40%，以及直徑縮減20%，在外型尺寸上更迷你輕巧。

- Miniature quick fittings are 40% smaller in volume and 20% smaller in diameter compared to conventional ones; designed to effectively save space.



## TAC 螺帽繼手 Clamp Fittings

※多種型式尺寸可供選擇，流線造型使用方便。  
 ※快速連接，快速解除，可重複使用。

- Available in various types; the sleek design allows easy handling and use.
- Quick attach and quick removal; reusable.



## 樹脂消音器/銅消音器 Plastic Mufflers

※35種型式和269種規格，尺寸由小型、中型到大型，提供設計者多變化的組合及配置。  
 ※快速連接及快速解除機構。  
 ※尼龍管及PU管皆可共用，螺紋部分密封劑塗佈標準化和多樣化的外觀尺寸，在使用上更為方便。

- 35 types and 269 specifications, sizes range from miniature to medium to large, allows various ways of assembly and layouts.
- Quick attach and removal systems.
- Compatibility for both nylon and polyurethane tubes; standard sealant applied between threaded parts; easier use through large variety of types and sizes.



## 偏差連接器 Cylinder Joints

※軸與軸心之間平行度容易取得。  
 ※安裝時不需要高精度加工。  
 ※安裝作業時間可大幅縮短。  
 ※外觀尺寸小型化，安裝更方便。  
 ※附加防塵護套，防止灰塵、異物掉入。

- Easily adjustable for parallel alignment.
- Easy installation without the requirement of high precision tooling.
- Significant reduction of installation times.
- Product dimensions allow for more convenient installations.
- Additional dust seals prevent dust and foreign substances.



## PU管 Polyurethane Tubes

※高彈性是為了有最小彎曲半徑。  
 ※高耐候性，特別對臭氧的抵抗最高。  
 ※耐油性最好。

- Flexible material allows for a minimum bend radius.
- Strong weatherproofing characteristics, especially for ozone.
- Highly oil resistant.